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To: @minvws ni]; IEKEDN. [E. (ME (GEER) IEEE @minvws.niCc: @minvws.nl]
From: ’ )
Sent: Mon 12/7/2020 11:58:15 AM

Subject: RE: Nota over aanpak LT2 voorbereid de crisis door

Received: Mon 12/7/2020 11:58:15 AM

He IEEEEN

Terugkoppeling vallIEEECNwas d= {JEREZ< 1 sheet heeft laten zien over de medische kant van vaccinatie met als

boodschap dat het maanden gaat duren.

Voor minister EZK was dat inderdaad een teleurstelling voor de plannen voor dit voorjaar.

Hugo heeft er wel een paar zinnen over gezegd dat we scenario’s gaan ontwikkelen.

Op zich moet eerste stap zijn dat de kennis van RIVM wordt gedeeld om begrip te krijgen dat het niet snel gaat en niet

eenvoudig is. ERE heeft zich of EREr korte termijn gevraagd wordt om dit nader toe te lichten in de MCC.

Begin volgende week in DOC nog steeds doen. Omdat we aanpak goed doordacht moeten hebben, deze week daar stappen op

zetten.

Groet,

3 EE BED ERED) EEE ins.

Verzonden: maandag 7 december 2020 12:37

@minvws.ni>; [EXEC f. BE (GEER)JEREDMM@ minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota over aanpak LT2 voorbereid de crisis door

cesERED
Ik heb net de collega’s van NCTV gesproken.
Hun beeld van het Catshuisoverleg is dat er m.n. gesproken is over het zgn. ‘Decemberpakket’. M.a.w.: welke maatregelen
moeten de komende werken gelden en kunnen dinsdagavond worden aangekondigd tijdens de persconferentie.
Hierdoor was er weinig/geen tijd voor de uitwerking van de fase waarbij vaccineren mogelijk ingezet wordt. heeft

daarover daarom -volgens NCTV- geen presentatie verzorgd. Wel gaven zij aan dat er m.n. vanuit de Troika werd aangezet om

het daar alsnog op korte termijn over te hebben, bijvoorbeeld door een presentatie varEXESh de MCC.

Dit roept echter de vraag op of wij a) deze terugkoppeling herkennen en b) of er voor de MCC van morgen (en eventueel ACC

van vanmiddag) iets van ons (VWS/strategiegroep) verwacht wordt. Eerder

besprakerfRELgen
ik dat we een eerste aanzet

voor de aanpak van de volgende fase volgende week neerleggen in DOC en ACC. Dit zodat we e.e.a. nog enigszins kunnen

uitwerken/voorbereiden.

Mijn agenda is goed gevuld vandaag en morgen, dus als er iets vanuit VWS voorbereid/georganiseerd moet worden voor ACC

en/of MCC van deze week dan graag tijdig bericht.

Groeten,

venEXE)NED. (EXERVerzonden: maandag 7 december 2020 09:11

Onderwerp: RE: Nota over aanpak LT2 voorbereid de crisis door

+o IEEEEE

Dank voor het doorzetten en zoek daarbij de verbinding met de ander MEVA-aangeschrevenen.

In het kader van de vervolgstappen deze week:
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Heb jij een terugkoppeling voor mij vanuit het Catshuisoverleg?

Verzonden: maandag 7 december 2020 08:07

Aan: BE [5.1.2 JENminvws.nl>

Onderwerp: FW: Nota over aanpak LT2 voorbereid de crisis door

roIEEE

Graag naar kijken.
Advies over deze nota.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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